

Orders of the Day

Tuesday, 26th April, 1977

No. 1.

31st March—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Buckwold, seconded by the Honourable Senator McDonald:

That the Standing Senate Committee on Health, Welfare and Science be authorized to inquire into and report upon the proposed ban on the use of saccharin.—(*Honourable Senator McDonald*).

No. 2.

8th February—Resuming the debate on the consideration of the Second Report of the Standing Joint Committee of the Senate and House of Commons on Regulations and other Statutory Instruments.—(*Honourable Senator Lafond*).

No. 3.

15th February—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Marchand, P.C., calling the attention of the Senate to certain fundamental problems which preoccupy Canadians, namely, problems of labour relations in the country and certain related problems of economic order.—(*Honourable Senator McElman*).

Ordre du jour

Le mardi 26 avril 1977

N° 1.

31 mars—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Buckwold, appuyé par l'honorable sénateur McDonald,

Que le Comité sénatorial permanent de la santé, du bien-être et des sciences soit autorisé à faire enquête et rapport sur l'interdiction de l'usage de la saccharine.—(*L'honorable sénateur McDonald*).

N° 2.

8 février—Reprise du débat sur l'étude du deuxième rapport du Comité mixte permanent du Sénat et de la Chambre des communes sur les règlements et autres textes réglementaires.—(*L'honorable sénateur Lafond*).

N° 3.

15 février—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Marchand, C.P., attirant l'attention du Sénat sur certains problèmes fondamentaux qui préoccupent les Canadiens, c'est-à-dire, les problèmes de relations de travail au pays et certains problèmes connexes d'ordre économique.—(*L'honorable sénateur McElman*).